
 
 

 
 
 
 
 
Årsberättelse Grisslan verksamhetsåret 2008/2009 
 
 
 
 
 
1. Styrelse och revisorer 
 
I styrelsen har ingått: 
Kenneth Sjöblom (Ordförande), Christer Åkerman (vice ordförande), Jan Holmlund 
(Sekreterare), Hans Abrahamsson (Kassör) och Ulla Svensson (Byfogde)  
Suppleanter: 
Mats Engelbrektsson, Tomas Dahlmark och Jonas Bergrahm 
 
Revisorer: 
Eva Karlsson och KG Kyhlstedt. 
Revisionssuppleanter: 
Björn Bonnevier 
Pia Wråkhufvud 
  
 
2. Möten: 
Styrelsen har hållit sex (6) styrelsemöten under verksamhetsåret. Därtill har det varit ett antal 
löpande underhandskontakter. 
 
 
3. Eckerölinjen 
Under året har kontakter tagits med Eckerölinjens representant Christer Karlsson om störande 
ljud från båten samt kajbelysning som lyser onödigt mycket in i vårt område. 
Efter ljuddämpning har ljudnivån sänkts och båten uppfyller enligt redaren gällande 
miljönorm. Eckerölinjen lovar att försöka förbättra ljudmiljön ytterligare om en tekniskt och 
ekonomiskt försvarbar lösning kan hittas. 
Strålkastaren på kajen har riktats om och lyser inte in i vårt område lika mycket som tidigare.  
Vi vill nämna att man på Eckerölinjen varit mycket tillmötesgående och att man gör sitt 
yttersta för att undvika störningar. 
 
 
 



4. Vattenläckage 
Under hösten uppmärksammades styrelsen på att vattenförbrukningen visade en tendens att 
öka oroväckande. Vid kontroll konstaterades att det måste vara fråga om en läcka och 
reparationsarbete inleddes. Läckaget var dock svårt att lokalisera då det var för litet för att 
upptäckas med mätinstrument. Enda sättet var att gräva fram ledningen. För att närmare ringa 
in felet monterades ytterligare en avstängningsventil i gatan mellan husen 14 och 2.  
Läckan, en liten skada i slangen, hittades därefter i gatan utanför hus 14.  
 
 
5. Redovisning av medlemsavgifter 
Redovisningen av medlemsavgifter har lagts om för att passa med den tidigare genomförda 
omläggningen av räkenskapsåret. 
 
 
6. Städdagar 
Vi har följt traditionen och haft såväl höst som vårstädning samt i samband med detta grillat 
korv och haft trevlig samvaro. Närvaron har varit god och vi tackar alla som deltagit, liksom 
de som inte kunnat vara med och istället betalt in 250 kr. 
 
 
/Styrelsen 
 


